
OPĆINA MIHOVLJAN 
 
Priopćenje za medije 
 
 

Načelnik nagradio uspješne učenice koje su ostvarile iznimne rezultate 
na državnom natjecanju WorldSkills Croatia 2025. 

 
 
Načelnik Općine Mihovljan, Zlatko Bartolić, u petak je ugostio dvije mlade općinske stipendistice 
koje su ostvarile sjajne rezultate na državnom natjecanju WorldSkills Croatia 2025. Radi se o 
učenicama Klari Ljubek i Ivani Rafaj koje su svojim trudom, znanjem i predanošću pokazale da se 
rad isplati te da mladost općine Mihovljan ima svijetlu budućnost. 
 
Klara Ljubek, učenica trećeg razreda Srednje strukovne škole Varaždin, osvojila je drugo mjesto u 
disciplini autolakireri, gdje je samostalno popravljala i lakirala blatobran pred stručnim 
povjerenstvom. Ljubav prema automobilima i motorima prati ju odmalena, a nakon kratkog 
boravka u zabočkom ŠUDIGO-u, shvatila je da je upravo varaždinska strukovna škola pravi izbor za 
nju. 
 
- Putujem svakodnevno iz Golubovca u Varaždin, jedan tjedan sam u školi, a drugi na praksi. U 
radionici sam odlično prihvaćena, osjećam se kao dio ekipe i dobivam pohvale za svoj rad. Veselim 
se završetku školovanja i radu u struci - istaknula je Klara, dodavši da joj mnogo znači i podrška 
Općine kroz stipendiju. 
 
Ivana Rafaj, učenica Srednje škole Pregrada, osvojila je prvo mjesto u vještini fizioterapeutska skrb, 
čime je ostvarila i izravan upis na fakultet. Iza nje stoje četiri godine predanog rada i dodatne 
pripreme uoči samog natjecanja. 
 
– Bilo je zahtjevno, natjecali smo se tri dana zaredom, no trud se isplatio. Veliku ulogu u mom 
uspjehu imali su mentori koji su mi pružili ogromnu podršku. Planiram i dalje ostati u području 
fizioterapije – rekla je Ivana, također zahvalna na općinskoj stipendiji i podršci koju osjeća iz svoje 
zajednice. 
 
Na uspjehu im je čestitao načelnik Bartolić koji im je tom prigodom uručio i prigodne novčane 
nagrade kao znak priznanja za njihov trud i izvrsne rezultate. 
 
- Na njihov uspjeh ponosna je cijela naša zajednica i mogu biti inspiracija svima, osobito mladima 
koji još traže svoj put. Općina od ranije prepoznaje njihov trud jer obje primaju stipendiju Općine. 
Kao Općina, nastavit ćemo ulagati u obrazovanje i podržavati mlade koji svojim radom zaslužuju 
priznanje. Ovakvi susreti su potvrda da stipendije i ulaganja imaju stvaran učinak – poručio je 
načelnik Bartolić 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 



 
 

 


